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...                                                                        Zäpisn ica
•..                  napísanä  na l5,  riadnom zasadnutí obecného zastupi.teľstva vo vrbovej  nad

Vähom  konaného c{ňa 15.11.2024 o 17°° hodi.ne

Vrbovei nad Vähom 74.
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ooo                                                                                      Zäpisr] ica

•.e                  napísanä  na l5.  rĺadnom zasadnutí obecného zastupĺtel'stva vo vrboveí  nad
o.                                              Vähom konaného dňa l5.11.2024 017°° hodi.ne

:..                                                                 Vrbovej nad vähom 74.
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oÔo        1.     Otvorerie zasadmtia:  Stayosta obce peter llčíkkonštatoval, že oz  je uznášartiaschopné, preto

ooÔ       po privítaní  prítomných rokovaníe    zasadnutia obecného zastupíteľstva  otv?ril_?_rí_av4il_ z_a-pr{tomností -členov ÓZ: Bc. Balázs Kopócsi, Dáyid Kosa, Mgr. Tímea Kosová, Ildíkó Šudák , Margita

o°o        Tóth, Zuzana Habardiková, Viktória Keĺemenová

ooo        N.eprítomný:  -
Ďalší prítomný: kontrolórka obce lng. M.Szoboszlaíová

1.    Otvorenie zasadnutia
2.   Návrh  programu zasadmtia
3.    Voľba overovateľov a určenie zapisovateľa zápisnice
4.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
5.    Prerokovanie auditorskej správy za rok 2023
6.    Spráwa o výsledku korľtroly plneria prĺjmov a výdavkov podľa ľozpočtového hospodáyenia za

lll.štvrťrok

7.    Zmenyv rozpočte za rok 2024
8.    Rozpočet narok 2025,26,27
9.    Prerokovanie žiadosti o súhlas k plánovanému inyestičnému zámeru
10. Správa starostu obce
1 1.  Diskusía, rôzne
12. Záver zasadnutia

poo         2.    Starosta obce prečítal návrhprogramu zasadnutia..
OZ schwaľuje program zasadnutia / za 7 hlasov, neprítormí 0/ooo         3.   š;ť;r;;;;-V;ť;eri;z=ť;ä.;i--ói--ai;--ria;;-hii ;;-;;o;atáľov zápisnice,  a zapisovateľa.

'ooo              Za zapisovateľku bola určená  viola Jancsárová. Za overovateľov zápisnice boli zvolení

Dávid Kosa, Bc.Balázs Kopócsi . OZ schwaľuje  / za  7 hlasov, neprítomní 0 /
4.  Kontrola plnenia úloh:preložená k bodu 9.'ooo        5.   Účtovníčka obce zhrnula správu audítora. Oz berie na vedomie správu nezávislého audítora

ooo           an:;rdí%nsípor/ľy audítora o overení súladu výročnej spráw s účtovnou závierkou. /za 7 h|:sov,

o°Q        6.  K;ontrolórka obce predniesla správu o výsledku kontroly plnenia príjmov a výdawkov podľa

ooo             rozpo_čtovéf ig    hospodárenia za lll. štvrťrok 2024. Oz berie navedomie / za 7 hlasov,
ngprítompí O

Q°o        7.  Účtovníčka obce zhrnula zmeny v rozpočte zarok 2024. OZ schyaľuje zmenyv rozpočte /za 7

o°o         8.hĺas::ó:teap:Zťt:empnríe2d/iesoi informácie ýkajúce sa  rozpočtu na roky 2025,26,27. Zostayenie

®°:                 rozpočtu, je veľmí náročné. Nevíeme presne určíť výdayky na odwoz a zneškodnenie odpadov.

®op                Výdavky sa zvyšujú, hľadajú sa prostriedky, ktorými by sme ich mohli kryť.   Oz berie na

vedomie.

9.    Starosta obce infiormcival o žiadosti spoločnosti  Feromat s.r.o. v ktorom žiada súhlas
°°:                k i"estíčnému zámeru k výrobe skalice modrej. V tejto veci sa  členovia oz dohoďli, že
'':o               potrebujú daľšie údaje, preto  prerokovanie žiadosti o súhlas k plánovanému i"estičnému

zámeru odložili na ďalšie  zasadnutie.
°°o         io.   Starosta obcev spráwe  predyiiesol stručne stay projektov.
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•.®                                                                                   Zäpisri ica

.o.                  napísanä  na l5.  ri.adnom zasadnutí obecného zastupi.tel'stva vo vrbovei nad

Vähom  kc>naného c|ňa 15.11.2024 c> 17°° hc>dír]e

Vrbovei  nad Vähom 74.

Rekonštrukcia obecného úradu sa uskutoční do 30.04.2025. Rekonštrukcia ČOV je na 70%
hotová, treba ju dokončiť do júna 2025. Kolaudácia novej bytovky sa priprayuje.  Žiadosť o
dc)táciu na multif:mkčné ihrisko je odovzdaná, realizácía je možná do roku 2027. Bola požiadaná
dotácia na deň obce.   Bude sa rozšírovať  zbemý dvor.
Spolupráci s organizácíami v obci sa realizuje 7.decembra 2024  kultúmy program z príležitosti
adwentu a príchodu Vianoc, všetlých srdečne očakáwame s Mikulášom.

o°o        ii.   Do diskusie sa neprihlásil nikto  z prítomnýchposlancov.

ooo        12.   Záver zasadnutía:  Stayosta obce poďakoval  za účasť  všetkým  a ukončil zasadnutie.


